
 
 

 
Protokoll fra årsmøte i Enebakk menighet 2023 

 

Tid:  Tirsdag 9. mai 2023 kl. 18.00. 

Sted:  Flateby menighetshus 

Til stede:  17 personer 

Referent:  Annine Gamlem, saksbehandler 

 

 

Behandlede saker: 

 

• Sak 1/22  Godkjenning av innkalling og dagsorden 
Vedtak:  Innkalling og dagsorden ble godkjent av menighetsmøtet. 

 

• Sak 2/22 Valg av møteleder 
Vedtak:  Bjørg Westerheim ble valgt som møteleder. 

 

• Sak 3/22 Oppnevning av to som skal underskrive protokollen 
Vedtak:  Thor-Rune Bjørnsti Fiskum og Stig Alf Hansen ble valgt til å 

undertegne protokollen. 

 

 

Orienteringer: 

• Presentasjon av årsrapport  
Tre saker ble påpekt at var uteglemt fra årsrapporten og skal legges til: 

o Onsdagsandaktene i Enebakk kirke  
o Bønnegruppa i Enebakk kirke 
o Menighetens representant inn i Enebakk frivillighetssentrals styre 

• Enebakk menighetsråds arbeidsprogram  
o Arbeidsprogrammet ble ikke gjennomgått i plenum, men ble utdelt til 

møtedeltakerne med oppfordring til å komme med innspill i etterkant.  

• Budsjett for 2023 

 

 

 

Kommentarer og innspill: 
 
Det ble uttrykt et stort og sterkt engasjement i møtet, både for de som bor på Flateby og for 
Flateby menighetshus som er besluttet revet i forbindelse med byggingen av Flatebytunet. 
 

• Det ble rettet kritikk mot dårlig vedlikehold av Flateby menighetshus etter kirkens 
overtakelse av bygget. Huset ligger sentralt til og passeres av mange i hverdagen og 



det står og forfaller i påvente av riving og ser ikke verken innbydende eller pent ut. 
Flateby menighetshus vil mest sannsynlig fortsette å være i drift i sin nåværende 
tilstand de neste tre årene, og det ble tatt til orde for maling av yttervegger, spesielt 
mot veien, hvor råteskader og manglende vedlikehold er skjemmende og synlig for 
nærmiljøet og forbipasserende.  
Et par av møtedeltakerne ønsker å initiere dugnad for maling av huset. 

 

• Det ble også rettet kritikk mot annonsering og informasjon fra menigheten. 
Informasjon har i enkelte tilfeller vært vanskelig å finne og folk har gått glipp av 
arrangementer. Det ble hevdet at dette går ut over oppslutningen om arrangementene. 
Det savnes spesielt plakater på Flateby, der det oppleves som variabelt om det henges 
opp eller ei.  
Et par av møtedeltakerne meldte seg som frivillige til å henge opp plakater og dele ut 

flyers i forbindelse med arrangementer og synliggjøring av kirken i nærmiljøet. 

Frivillighetskoordinator i menigheten følger opp dette.  

 

• Det ble etterspurt flere kirkelige aktiviteter og arrangementer på Flateby, og det ble 
spesielt vektlagt tiltak og arrangementer for barnefamilier. 

 

• Vedrørende underskudd på menighetsbladet eller andre behov til menighetens arbeid, 
så ble menighetsrådet oppfordret til å være frimodig og melde behov til menigheten 
for givertjeneste og gaver til dette. 

  
Innspillene fra årsmøtet vil tas med i menighetsrådets videre arbeid fremover. 

 

 
 
 

 

 
 

 

Underskrifter: 
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